
PROTOKÓŁ 

z zebrania zarządu nr 1/2018-2022 

Warszawskiego Związku Brydża Sportowego 

11 grudnia 2018 

 

Obecni:  

Roman Kowalewicz – Prezes – elekt, 

Arkadiusz Ciechomski – członek Zarządu – elekt, 

Maciej Czajkowski – członek Zarządu – elekt,  

Jarosław Kostrzewa – członek Zarządu – elekt, 

Sławomir Latała – członek Zarządu – elekt,  

Radosław Lula – członek Zarządu – elekt, 

Janusz Maliszewski – członek Zarządu – elekt,  

Kazimierz Grzeszkowiak - Komisja Rewizyjna 

 

1. Otwarcie zebrania, wyznaczenie na protokolanta A. Ciechomskiego 

 

2. Ukonstytuowanie się Zarządu: 

Roman Kowalewicz – Prezes Zarządu  
Maciej Czajkowski – wiceprezes Zarządu, członek Zarządu 
Arkadiusz Ciechomski – sekretarz Zarządu, członek Zarządu 
Radosław Lula – skarbnik Zarządu, członek Zarządu 
Jarosław Kostrzewa – członek Zarządu 
Sławomir Latała – członek Zarządu 
Janusz Maliszewski – członek Zarządu 

 

3. Prezes poruszył temat utrzymania umowy o pracę Arkadiusza Ciechomskiego na 
Stanowisku Dyrektora Biura WZBS. Maciej Czajkowski wyjaśnił, że A. Ciechomski może 
pobierać wynagrodzenie, gdyż zakres obowiązków pracy dyrektora biura wykracza 
poza zadania nałożone na członków Zarządu. Nadmieniono, że członkowie Zarządu 
mogą pobierać wynagrodzenia np. delegacje sędziowskie, jednak wszystkie takie 
wynagrodzenia powinny być jawne (do wglądu). 

 

4. Prezes poprosił o wykonanie pieczątek i wizytówek (w kolorach). Zadanie ma 

wykonać Maciej Czajkowski. 

 

5. M. Czajkowski przedstawił wnioski o dotacje do U. Miasta i U. Marszałkowskiego  

Dotacje pobieramy przez SZS i Unię Związków Sportowych 



  

6. M. Czajkowski przedstawił problem ze statusem WZBS, polegający na zrzeszaniu osób 

fizycznych. W związku z tym zaproponowano nadanie klubowi Singleton Warszawa 

osobowości prawnej (WZBS ma być stowarzyszeniem stowarzyszeń). Drużyny 

niemające statusu Klubów przynależałyby do WZBS poprzez klub Singleton, z tym, że 

należy pamiętać o autonomii drużyn. Utworzenie takiego klubu wymaga stworzenia 

dla niego odpowiedniego statutu. Dalszymi pracami zadeklarował zająć się A. 

Ciechomski. 

 

7. Janusz Maliszewski powołał się na wnioski z walnego m.in. o prace nad nowym 

statutem normującą sytuację prawną WZBS. 

 

8. Omówiono problem spożywania alkoholu podczas turniejów organizowanych przez 

WZBS. Kilkanaście lat temu Zarząd WZBS ogłosił już zasady „Zero Tolerancji” i sędziowie 

muszą egzekwować zasadę braku alkoholu na turnieju. 

 

9. Prezes omówił stan brydża młodzieżowego: 

 

a. prosił o współpracę między opiekunami grup młodzieży, 

b. prosił o wcześniejsze inf. o imprezach młodzieżowych (min 30 dni przed 

imprezą), 

c. zdecydowano że zarząd będzie przydzielał opiekuna do imprez młodzieżowych. 

 

10. Omówiono sytuację z salą CSU w związku z końcem umowy najmu. 

 

11. Dyskusja na temat turniejów brydżowych. S. Latała zaproponował znalezienie terminu 

na turniej o niskim wpisowym bez nagród (turnieje z handicapem). Przygotowanie 

wstępnych założeń turnieju zajmą się S. Latała i R. Lula.  

Turnieje lokalne i ich znaczenie – zalecane są okresowe wizyty członków Zarządu.  

 

12. Janusz Maliszewski zaproponował, że będzie koordynował brydż seniorski i zajmował 

się osobami niezrzeszonymi oraz, że będzie pozyskiwał finanse dla tej grupy docelowej.  

 

13. Sławomir Latała przedstawił propozycji planu pracy zarządu. Przedstawił propozycję 

zawodów młodzieżowych (liga szkolna). 

Powstała propozycja o dostarczenia do każdej świetlicy w szkołach podstawowych w 

Warszawie i okolicach książek do nauki brydża dla dzieci. 

 

14. Zalecenia na styczniowe zebranie zarządu: 

a. Puchar Warszawy - powołanie i regulamin pucharu 

b. Wniosek o powołanie komisji statutowej  

c. Festiwal Młodzieży przy GP Warszawy – Jarosław Kostrzewa 

d. GP Warszawy – omówienie miejsca i możliwości – Maciej Czajkowski 

e. Rada Fundacji i sytuacja prawna Fundacji  


